

American Express Saudi Arabia

Certificate No. AMEX-1617-18-05-06-20-07

بسم الله الرحمن الرحيم

Approval of Sub Certificate

Praise belongs to Allah & Blessings are on His Prophet Muhammad (Peace Be Upon Him) & upon his family, companions, those who follow his Guidance.

الحمدلله رب العالمين والصلاة والسلام على سيدنا محمد وعلى آله وصحبه أجمعين، وبعد.

This Sub Certificate constitutes as a supplemental approval by The Shari a Supervision Committee (SSC) for **American Express Saudi Arabia**, we hereby approve the documents related to **The Saudi Investment Bank American Express Corporate Card** product Tawarruq based. This Sub-Certificate is issued as an extension of the main certificate for the Charge Commercial Card product, reference number: AMX-1617-18-05-06-20.

The Head of the Sharia Control and the Sharia Audit Department will be responsible for reviewing and evaluating the extent of the management's adherence with directed Sharia guidelines and report any defective processes.

هذه الشهادة الفرعية تشكل إعلانا من قبل هيئة الرقابة الشرعية ("الهيئة") الخاصة بشركة أمريكان إكسبريس السعودية، بناء على المعلومات المقدمة، قامت الهيئة بمراجعة واعتماد المستندات الخاصة بمنتج بطاقة البنك السعودي للإستثمار أمريكان إكسبريس للشركات القائم على استخدام هيكل التورق. وتعد هذه الشهادة فرعا عن الشهادة الرئيسية لمنتج بطاقات الشركات الاعتمادية برقم: 02-06-18-1617 AMX

سوف يتولى رئيس الرقابة الشرعية وادارة التدقيق الشرعي مسؤولية المراجعة وتقييم التزام الإدارة مع السياسات والإجراءات الشرعية والمبادئ التوجيهية والإبلاغ عن أي خلل في التطبيق.

4th June 2025

Sh. Dr. Osamah Saad Bahar Chairman of the Shari a Supervision Committee Ch. Dr. Salah Fahad Al G

Sh. Dr. Salah Fahad Al-Shalhoob Shari a Supervision Committee Member Mehry

Shaikh Muhammad Ahmad Sultan Executive member of the Shari a Supervision Committee